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GroenLinks hoopt of verbetering 

Het is de gemeente Venray niet gelukt om in samenwerking met de horeca 
in Venray te komen tot een circulair of afvalvrij bekersysteem voor de 
kermis in Venray. GroenLinks betreurt dat en hoopt dat er in ieder geval 
voor 11 november tijdens Enkeltje Venray een oplossing is voor de grote 
bergen aan plastic wegwerpbekers. 

Karin Hoedemaekers, commissielid van GroenLinks Venray, vraagt het 
college om de belofte die het deed om het plastic afval te scheiden te 
evalueren. OM het scheiden van plastic afval te stimuleren, waren er 
speciale afvalzakken. Bezoekers van de kermis werden hierop gewezen 
door een poster bij de kassa. ''Helaas waren deze afvalzakken slecht te 
vinden en maar op weinig plekken aanwezig. Daardoor belandden veel 
bekers toch op de grond en in de restafvalcontainers'', stelt Hoedemaekers 
in een persbericht. Hoedemaekers vraagt zich af of de bekers samen et de 
andere troep van de grond nog wel schoon genoeg waren om gerecycled te 
worden. 

Het commissielid van GroenLinks heeft het college vragen gesteld om 
duidelijkheid te krijgen. Ze vraagt onder meer hoe het college van 
burgemeester en wethouders ervaren heeft hoe er met plastic afval werd 
omgegaan tijdens de kermis. ''Is het college tevreden of zijn er 
verbeterpunten mogelijk'?' 

Daarnaast vraagt Hoedemaekers zich af of er nog een evaulatie plaatsvindt 
met Horeca Venray en of er een streefdatum voor de gemeente en de 
horeca is om tot een echt circualir of afvalvrij bekersysteem te komen. 
 


